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Betreft: Schriftelijke vragen burgerinitiatief Kwaksmölle

Geacht college,

Sinds 40 jaar worden in het gebouw de Kwaksmölle in Varsseveld laagdrempelige activiteiten 
georganiseerd voor jong en oud. 
In het verleden werd dit gedaan door Fidessa en na het faillissement van Fidessa zijn de 
activiteiten voortgezet door vrijwilligers, die hiervoor een stichting hebben opgericht namelijk 
Stichting De Kwaksmölle. 
De fracties van CDA en D66 hebben vernomen dat, na een lang traject, binnenkort een besluit 
door het college wordt genomen over het gebouw de Kwaksmölle.

Enerzijds hebben we als raad het college de opdracht gegeven om vastgoed van de gemeente te 
gelde te maken. Anderzijds hebben we u ook de opdracht gegeven om burgerinitiatieven, die 
gericht zijn op zorg en welzijn, te faciliteren. Twee doelstellingen die tegenstrijdig kunnen zijn, 
zoals in dit geval ten aanzien van de Kwaksmölle.

Graag willen we inzicht in facetten die meespelen in de afweging om tot een keuze te komen. 
Daarbij hebben we de volgende vragen.

1. Is er inzicht te geven in de vraag en aanbod situatie van accomodaties in Varsseveld?
2. Zo ja, kunt u ons dat overzicht geven?
3. Wie maakt er gebruik van deze accomodaties?

Met vriendelijke groet,

Anita Ermers-Mulder (Fractievoorzitter CDA) en Angelique van der Meer-Schepers (Raadslid D66)
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